國立中興大學    學院(中心)    系所特聘教授申請表
National Chung Hsing University Application Form for Distinguished Professor of the Academic Program of ______, College (Center) of ______

推薦單位：	系所聯絡人：	分機：
RECOMMENDING UNIT:	Academic Program Contact Person:	Extension:
	姓   名
Name
	
	現職單位
Current Unit
	
	到校日期
Date of Employment Commencement
	民國 年 月 日
____/____/____ (MM/DD/YYYY)

	
	
	職稱
Job Title
	
	
	

	特聘教授聘期
Term of Appointment as Distinguished Professor
	自    年   月   日起至    年   月   日止
From ____/____/____ to ____/____/____ (MM/DD/YYYY)
	辦公室電話
Office Telephone No.
E-MAIL
	

	申請等級
Application Level
(請擇一勾選並檢附證明文件)
(Select One and Attach Supporting Documents)
	· 一、	特聘教授I：曾獲國家科學及技術委員會傑出研究獎二次或有國際性學術成就具相當榮譽，且最近五年內有傑出表現者。
I.	Category I distinguished professor: Two-time recipient of the National Science and Technology Council Outstanding Research Award or an international award of similar significance with extraordinary achievements in the most recent five-year period.
· 二、	特聘教授Ⅱ：
II.	Category Ⅱ distinguished professor:
· (一)	曾獲國家科學及技術委員會傑出研究獎一次或相當榮譽，且最近五年內有傑出表現者。
(I)	Recipient of the National Science and Technology Council Outstanding Research Award or an award of similar significance with extraordinary achievements in the most recent five-year period.
· (二)	需符合以下所有條件：□1.曾任國家科學及技術委員會學門召集人、□2.符合特聘教授Ⅲ資格、□3.自一百年八月一日起獲特聘教授達三次，其學術貢獻卓著，且最近五年內有傑出表現者。【以本款資格申請者請務必填寫背面國家科學及技術委員會學門召集人審查標準及提供符合特聘教授Ⅲ資格之證明文件】
(II)	All of the following criteria must be met: □ 1. Service as a National Science and Technology Council discipline convener, □ 2. meeting the qualifications for Category III distinguished professors, □ 3. and service as a distinguished professor three times since August 1, 2011, with significant academic contributions and extraordinary achievements in the most recent five-year period. (Applicants under this subparagraph must complete the National Science and Technology Council discipline convener review criteria section on the reverse side, and provide supporting documents verifying eligibility for Category III distinguished professorship.)
· (三)	需符合以下所有條件：□1.曾獲國際著名學會會士、□2.符合特聘教授Ⅲ資格、□3.自一百年八月一日起獲特聘教授達三次，其學術貢獻卓著，且最近五年內有傑出表現者。【以本款資格申請者請務必填寫背面會士審查標準及提供符合特聘教授Ⅲ資格之證明文件】
(III)	All of the following criteria must be met: □ 1. Fellowship in an internationally renowned scholarly society, □ 2. meeting the qualifications for Category III distinguished professors, □ 3. and service as a distinguished professor three times since August 1, 2011, with significant academic contributions and extraordinary achievements in the most recent five-year period. (Applicants under this subparagraph must complete the society fellowship review criteria section on the reverse side, and provide supporting documents verifying eligibility for Category III distinguished professorship.)
· 三、	特聘教授Ⅲ： (獲國家科學及技術委員會年度專題研究計畫研究主持費請檢附核定清單)
III.	Category Ⅲ distinguished professor: (For those who received principal investigator funding on the National Science and Technology Council’s annual special research projects, please attach the approved project list.)
· (一)	曾於最近五年內獲本校「教學特優I」教師獎，且最近五年內有傑出表現者或獲國家科學及技術委員會年度專題研究計畫研究主持費、教育部補助大專校院教學實踐研究計畫主持人費共達三次以上者。(近___年___次)。
(I)	Recipient of the Outstanding Teaching Award (Category I) of the University in the most recent five-year period and extraordinary achievements or recipient of principal investigator funding for a combined total of at least three National Science and Technology Council’s annual special research projects or Ministry of Education’s educational practice research projects for higher education institutions in the most recent five-year period. (Within the past ___ years, ___ times.)
· (二)	曾於最近十年內獲國家科學及技術委員會年度專題研究計畫研究主持費、教育部補助大專校院教學實踐研究計畫主持人費共達八次以上，且最近五年內有傑出表現者。(近___年___次)。
(II)	Recipient of principal investigator funding for a combined total of at least 8 National Science and Technology Council’s annual special research projects or Ministry of Education’s educational practice research projects for higher education institutions in the most recent 10-year period and extraordinary achievements in the most recent 5-year period. (Within the past ___ years, ___ times.)
· (三)	曾獲國內、外著名學術獎或在國際學術上有傑出貢獻者，且最近五年內有傑出表現者。
(III)	Recipient of a renowned domestic/international academic award or extraordinary contributions to academia worldwide and extraordinary achievements in the most recent five-year period.

	推薦理由
Reasons for Recommendation
	

	推薦單位主管簽章：
Signature/Seal of Recommending Unit Head:
	院長簽章：
Dean Signature and Seal:

	學院特聘教授暨優聘教師遴聘審議委員會意見
Comments from College Distinguished Professor and Distinguished Associate Professor Selection and Review Committee
	□	推薦
	Recommended
	□	特聘教授Ⅰ
	Category Ⅰ distinguished professor
□	特聘教授Ⅱ
	Category Ⅱ distinguished professor
□	特聘教授Ⅲ
	Category Ⅲ distinguished professor
□	特聘教授Ⅲ（校競爭員額）【不需排序】
	Category Ⅲ distinguished professor (University competitive quota) (ranking not required)
	召集人簽章：
Convener signature and seal:

	
	□	不推薦
	Not recommended
	

	會辦單位
Units of Countersignature
	研發處
Office of Research and Development
	檢核申請「特聘教授Ⅲ」之獲國家科學及技術委員會「研究主持費」情形：
Verification of eligibility for Category III distinguished professor: Status of principal investigator funding received from the National Science and Technology Council:
□	最近五年內達___次以上
	Within the past five years, ___ times or more.
□	最近十年內達___次以上
	Within the past 10 years, ___ times or more.



	本校特聘教授暨優聘教師遴聘審議委員會
Distinguished Professor and Distinguished Associate Professor Selection and Review Committee of the University
	民國    年   月   日
____/____/____ (MM/DD/YYYY)
學年度   第　次會議決議：
Resolution of the __ meeting of the Academic Year ____:




召集人簽章：
Convener signature and seal:




	校 長 核 示
President’s Approval

	
	
	
	
	
	

	
	教務處
Office of Academic Affairs
	教學資源暨發展中心：
Development of Teaching and Learning Center:
檢核申請「特聘教授Ⅲ」之獲教育部補助大專校院教學實踐研究計畫主持人費情形：
Verification of eligibility for Category Ⅲ distinguished professor – Status of principal investigator funding received from the Ministry of Education’s educational practice research projects for higher education institutions:
□	最近五年內達___次以上
	Within the past five years, ___ times or more.
□	最近十年內達___次以上
	Within the past 10 years, ___ times or more.



	
	
	

	
	
	課務組：
Curriculum Division:
檢核申請人最近二年基本授課時數：
Verification of the applicant’s minimum teaching hours in the past two years:
□	符合
	Meets the requirement
□	未符合
	Does not meet the requirement



	
	
	

	
	人事室
Office of Personnel
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	學歷
Education
	學校名稱
Name of School
	系   所
Academic Program
	修業起訖
Term of Study (MM/YYYY)
年月


	
	
	
	年  月至
年  月
From ____/____ to ____/____ (MM/YYYY)

	
	
	
	年  月至
年  月
From ____/____ to ____/____ (MM/YYYY)

	
	
	
	年  月至
年  月
From ____/____ to ____/____ (MM/YYYY)

	
	
	
	年  月至
年  月
From ____/____ to ____/____ (MM/YYYY)

	經歷
Experience
	服務學校(機關)名稱
Name of Service School (Institution)
	職稱
Job Title
	專任或兼任
Full-Time or Part-Time
	任職起訖年月
Term of Appointment (MM/YYYY)
	擔任課程名稱或職務
Title of Course Taught or Position Held

	
	
	
	
	年  月至
年  月
From ____/____ to ____/____ (MM/YYYY)
	

	
	
	
	
	年  月至
年  月
From ____/____ to ____/____ (MM/YYYY)
	

	
	
	
	
	年  月至
年  月
From ____/____ to ____/____ (MM/YYYY)
	

	
	
	
	
	年  月至
年  月
From ____/____ to ____/____ (MM/YYYY)
	

	學門召集人
[bookmark: _GoBack]Discipline Convener
	年度
Year
	國家科學及技術委員會學術司名稱
National Science and Technology Council Special Research Project List Academic Department Name
	學門名稱
Discipline Name

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	會士審查標準
Society Fellowship Review Criteria
		該學會為全球性學術組織（請檢附證明文件）。
	The society is a global academic organization (please attach supporting documents).
	學會成立年代：__________。
	Year of the society’s establishment: __________.
	學會會員於各國分布情形：______________________________________________________
	Geographical distribution of the society’s members: ______________________________________________________
	學會會員人數：________、學會會士人數：________、會員會士人數比________。
	Total number of the society’s members: ________; Number of the society’s fellows: ________; Ratio of the society’s fellows to total members:
	學會會士遴選方式及程序（請檢附說明文件）。
	Selection method and procedure for the society’s fellowship election (please attach explanatory documents).
	學會現有會士之國際學術知名度（請檢附說明文件）。
	International academic reputation of the society’s current fellows (please attach explanatory documents).
推薦理由（必填）：________________________________________________________
Reason for recommendation (required):	
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	符合特聘教授Ⅲ資格之證明文件
Supporting Documents Verifying Eligibility for Category III Distinguished Professorship
	1.	符合下列條件之一：
	Meets one of the following criteria :
(1)	曾於最近五年內獲本校「教學特優I」教師獎，且最近五年內有傑出表現者或獲國家科學及技術委員會年度專題研究計畫研究主持費、教育部補助大專校院教學實踐研究計畫主持人費共達三次以上者。(近___年___次)。
	Recipient of the Outstanding Teaching Award (Category I) of the University in the most recent five-year period and extraordinary achievements or recipient of principal investigator funding for a combined total of at least three National Science and Technology Council’s annual special research projects or Ministry of Education’s educational practice research projects for higher education institutions in the most recent five-year period. (Within the past ___ years, ___ times.)
(2)	曾於最近十年內獲國家科學及技術委員會年度專題研究計畫研究主持費、教育部補助大專校院教學實踐研究計畫主持人費共達八次以上，且最近五年內有傑出表現者。(近___年___次)。
	Recipient of principal investigator funding for a combined total of at least 8 National Science and Technology Council’s annual special research projects or Ministry of Education’s educational practice research projects for higher education institutions in the most recent 10-year period and extraordinary achievements in the most recent 5-year period. (Within the past ___ years, ___ times.)
(3)	曾獲國內、外著名學術獎或在國際學術上有傑出貢獻者，且最近五年內有傑出表現者。
	Recipient of a renowned domestic/international academic award or extraordinary contributions to academia worldwide and extraordinary achievements in the most recent five-year period.

2.	自一百年八月一日起獲特聘教授達三次，聘期分別為：
	Has served as a distinguished professor three times since August 1, 2011, with terms of appointment as follows:
(1)	自   年   月   日起至   年   月   日止。
	From ____/____/____ to ____/____/____ (MM/DD/YYYY)
(2)	自   年   月   日起至   年   月   日止。
	From ____/____/____ to ____/____/____ (MM/DD/YYYY)
(3)	自   年   月   日起至   年   月   日止。
	From ____/____/____ to ____/____/____ (MM/DD/YYYY)


	審查項目(標準)
Review Items (Standards)
		國家科學及技術委員會專題研究計畫表 (C301、C302)
	National Science and Technology Council Special Research Project List (C301, C302)
	具體學術成就與貢獻事蹟 (附表一)
	Concrete Academic Achievements and Contributions (Attachment 1)
	高引用論文 (附表二)
	Highly Cited Papers (Attachment 2)
	國際期刊論文/專書著作/專書章節 (附表三)
	International Journal Articles/Monographs/Chapters (Attachment 3)
	研發成果智慧財產權及其應用績效表 (附表四)
	Research and Development Results Intellectual Property and Application Performance (Attachment 4)
	近五年內執行及申請中之研究計畫 (附表五)
	Research Projects Implemented and Applied for in the Past Five Years (Attachment 5)
	教學績效 (附表六)
	Teaching Performance (Attachment 6)
	服務績效 (附表七)
	Service Performance (Attachment 7)





附表一
Attachment 1
國立中興大學特聘教授具體學術成就與貢獻事蹟
National Chung Hsing University Distinguished Professor Concrete Academic Achievements and Contributions
推薦單位：	姓名：
Recommending Unit :	Name:	
	序號
Serial No.
	內         容
Contents
	時間(年/月)
Date (MM/YYYY)

	1.
	
	

	2.
	
	

	3.
	
	

	4.
	
	

	5.
	
	

	6.
	
	

	7.
	
	

	8.
	
	

	9.
	
	

	10.
	
	

	11.
	
	

	12.
	
	

	13.
	
	

	14.
	
	

	15.
	
	


附註：本表應與特聘教授申請表等其它相關附表同時繳交。
Remarks: Please submit this form along with the Distinguished Professor application and other relevant attachments.


附表二
Attachment 2
國立中興大學特聘教授高引用論文表
National Chung Hsing University Distinguished Professor Highly Cited Papers
推薦單位：	姓名：
Recommending Unit :	Name:	
	序號
Serial No.
	論文名稱
Paper Title
	作者
Author(s)
(請依出版順序排列)
(in Order of Publication)
	期刊名稱或出版處所
Journal Name or Place of Publication
	卷期
Volume and Issue
（頁次）
(Page Numbers)
	發表年份
Publication Year
	總被引用次數
Total Number of Citations
（請自行舉證）
(Please Substantiate with Proof)

	1.
	
	
	
	
	
	

	2.
	
	
	
	
	
	

	3.
	
	
	
	
	
	

	4.
	
	
	
	
	
	

	5.
	
	
	
	
	
	

	6.
	
	
	
	
	
	

	7.
	
	
	
	
	
	

	8.
	
	
	
	
	
	

	9.
	
	
	
	
	
	

	10.
	
	
	
	
	
	


附註：
Remarks:
一、	請填寫著作(不限年限)於近10年內被引用且均為第一作者或通訊作者之論文，且總引用次數達10次以上者。
	Please list papers (no limit on publication year) published as the first or corresponding author that have been cited over 10 times within the past 10 years.
二、	如篇幅不足時，可另紙接寫。
	If the space provided is insufficient, please continue on a separate sheet.
三、	若為通訊作者，請以 * 標示。
	Please mark corresponding authors with a “*”.

附表三
Attachment 3
國立中興大學特聘教授國際期刊論文、專書著作或專書章節一覽表
National Chung Hsing University Distinguished Professor International Journal Articles/Monographs/Chapters
推薦單位：	姓名：
Recommending Unit :	Name:	
	類別
Type
	作者
Author(s)
(請依出版順序排列)
(in Order of Publication)
	著作名稱
Work Title
	期刊名稱或
出版處所
Journal Name or Place of Publication
	期刊
卷期
Journal Volume and Issue
（頁次）
(Page Numbers)
	出版
時間
Date of Publication
(年/月)
(MM/YYYY)
	期刊論文影響係數
Journal Impact Factor
	備註
Remarks

		國際期刊論文
	International Journal Article
	專書著作
	Monograph
	專書章節
	Chapter
	
	
	
	
	
	
	

		國際期刊論文
	International Journal Article
	專書著作
	Monograph
	專書章節
	Chapter
	
	
	
	
	
	
	

		國際期刊論文
	International Journal Article
	專書著作
	Monograph
	專書章節
	Chapter
	
	
	
	
	
	
	

		國際期刊論文
	International Journal Article
	專書著作
	Monograph
	專書章節
	Chapter
	
	
	
	
	
	
	

		國際期刊論文
	International Journal Article
	專書著作
	Monograph
	專書章節
	Chapter
	
	
	
	
	
	
	

		國際期刊論文
	International Journal Article
	專書著作
	Monograph
	專書章節
	Chapter
	
	
	
	
	
	
	

		國際期刊論文
	International Journal Article
	專書著作
	Monograph
	專書章節
	Chapter
	
	
	
	
	
	
	

		國際期刊論文
	International Journal Article
	專書著作
	Monograph
	專書章節
	Chapter
	
	
	
	
	
	
	

		國際期刊論文
	International Journal Article
	專書著作
	Monograph
	專書章節
	Chapter
	
	
	
	
	
	
	

		國際期刊論文
	International Journal Article
	專書著作
	Monograph
	專書章節
	Chapter
	
	
	
	
	
	
	


附註：請填寫5年內國際期刊論文或專書著作，如屬SCI或SSCI等，請註記於「備註欄」。
Remarks: Please indicate under “Remarks” if international journal articles or monographs over the last five years are indexed in the SCI or SSCI databases.


附表四
Attachment 4
國立中興大學特聘教授研發成果智慧財產權及其應用績效表
National Chung Hsing University Distinguished Professor Research and Development Results Intellectual Property and Application Performance
推薦單位：	姓名：
Recommending Unit :	Name:	
(一)	請將個人研發成果所產生之智慧財產權及其應用績效分為 1.專利 2.技術移轉 3.著作授權 4.其他等類別，分別填入下列表中。如欄位不足，請自行加印填寫。
(I)	Please categorize the intellectual property rights and applications for personal research findings under 1. Patents, 2. Technology Transfers, 3. Licensing, or 4. Others, and fill them in the following table. If the space provided is insufficient, please print additional copies and fill them out as needed.
(二)	填寫順序請依專利期間起始日排列，或技術移轉及著作授權之簽約日期排列。
(II)	Please list the items in order of the patent start date, or by the contract date for technology transfers and licensing.

1.	專利
Patents
請填入目前仍有效之專利。「類別」請填入代碼：(A)發明專利(B)新型專利(C)新式樣專利。
Please fill in currently valid patents. Please fill in the corresponding types: (A) Invention patent (B) Utility patent (C) Design patent.
	專利類別
Patent Type
	專利名稱
Patent Title
	專利國家
Patent Country
	專利號碼
Patent Number
	專利期間
Patent Term
	專利發明人
Patent Inventor
	專利權人
Patent Owner

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	


 
2.	技術轉移
Technology Transfers
	技術名稱
Technology Title
	專利名稱
Patent Title
	授權單位
Licensor
	被授權單位
Licensee
	合約期間
Contract Term
	計畫編號
Project No.

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	產生之績效: (可另紙繕寫)
Resulting achievements (may be written on a separate page):



3.	著作授權
Licensing
「類別」請填入代碼：(1)語文著作(2)電腦程式著作(3)視聽著作(4)錄音著作(5)其他。
Please fill in the corresponding types: (1) Language work (2) Computer programming work (3) Audiovisual work (4) Sound recording (5) Other.
	著作名稱
Work Title
	類別
Type
	著作人
Author
	著作財產權人
Copyright Owner
	被授權人
Licensee
	計畫編號
Project No.

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	



4.	其他協助產業技術發展之具體績效
Other Concrete Achievements that Facilitated Industrial Technology Development


附表五
Attachment 5
國立中興大學特聘教授近五年內執行及申請中之研究計畫
National Chung Hsing University Distinguished Professor Research Projects Implemented and Applied for in the Past Five Years
申請截止日前5年執行之所有研究計畫，填寫資料應含計畫名稱、主持人擔任之工作、計畫起迄年月、受補助或委託機構、執行情形、受補助或委託經費（政府機構/民間企業）及經費總計等項。
For all research projects implemented within the past five years before the application deadline, fill in the project title, principal investigator duties, start and end date, subsidizing or commissioning organization, implementation status, funding received by subsidies or commissioning (from government agencies/private enterprises), and total funding amount.
推薦單位：	姓名：
Recommending Unit :	Name:	
	計畫名稱
Project Title
	計畫內擔任工作
Role in the Project
	起訖年月
Start and End (MM/YYYY)
	補助或委託機構
Subsidizing or Commissioning Organization
	執行情形
Implementation Status
	經費總額
Total Funding Amount

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	






附表六
Attachment 6
國立中興大學特聘教授教學績效
National Chung Hsing University Distinguished Professor Teaching Performance
推薦單位：	姓名：
Recommending Unit :	Name:	
	教學績效或具體成就
Teaching Performance or Concrete Achievements
	

	教學授課內容
Course Content
	


附註：請填寫5年內之教學績效。
Remarks: Please fill in teaching performance within the last five years.


附表七
Attachment 7
國立中興大學特聘教授服務績效
National Chung Hsing University Distinguished Professor Service Performance
推薦單位：	姓名：
Recommending Unit :	Name:	
	服務項目
Service Item
	

	服務績效
Service Performance
	


附註：請填寫5年內之服務績效。
Remarks: Please fill in service performance within the last five years.
